
 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 54, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
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Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54, Lielā zāle 

 
17.04.2025. Nr. 5 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 17. aprīlī plkst. 10:00 
Sēde sākta 2025. gada 17. aprīlī plkst. 10:04 
Sēde slēgta plkst. 13:11 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: Sandris Bēča, Dzintars Kudums, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Jānis Veits 
Attālināti: Edgars Treimanis (dalība sākot no 3. darba kārtības jautājuma) 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Eva Mahta, Iveta Samoviča, Mairita Krētaine, Una 
Ržepicka, Ojārs Petrēvics, Daiga Ķuda, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Santa Mikāle, 
Līga Jučere, Gunta Gulbe, Ingars Kalējs, Agija Kaunese, Andis Ādiņš, Eduards Ikvilds, 
iedzīvotāji (sēdes dalībnieku/klausītāju saraksts – pielikumā uz vienas lapas). 
 

Attālināti: Linards Tiļugs, Uldis Vārna, Inga Ratniece, Marita Kurčanova, Diāna Grudule, 
Evija Šneidere, Raivis Kalējs, Velta Feodorova, Guntis Brūderis, Sanita Dejus, Aigars 
Evardsons, Dinnija Feldmane, Gita Golubova, Sniedze Ausmane, Guntis Lazdups, Aiva 
Kasparoviča, Guntis Putniņš 
 

Sēdē nepiedalās 4 komitejas locekļi: Aivars Priedols, Gatis Kalniņš, Raimonds Reinis, 
Patricija Andersone 
 

Sēdi vada Sandris Bēča 
 

Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 

1. Par autoceļa un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 
izlietošanas programmu 3 gadiem 

2. Par aizdevuma procentu likmes maiņu 

3. Par nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada 
izglītības iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu 

4. Ziņojums par NĪN aprēķinu un izpildi un debitora parādiem 

5. Par projekta "Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā" iekļaušanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
rīcības un investīciju plānā 2022. - 2027. gadam 

6. Par saistošo noteikumu “Par Grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2023.gada 29.jūnija saistošajos noteikumos Nr.27 “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai Dienvidkurzemes 
novadā” izdošanu 

7. Par nekustamā īpašuma “Dunalkas skola”, Dunalkas pagasts, nekustamā 
īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 
"MEM@M" 

8. Par nekustamā īpašuma “Gaviezes muiža”, Gavieze, Gaviezes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai izsolē 

9. Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-12, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai trešajā izsolē 

10. Par nekustamā īpašuma “Gailīši”-4, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē 

11. Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-4, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai trešajā izsolē 

12. Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-20, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

13. Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-19, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

14. Par amatu savienošanas atļauju Evijai Farbotko 

15. Par amatu savienošanas atļauju Maritai Kurčanovai 

16. Par amatu savienošanas atļauju Līgai Jučerei 

17. Par amatu savienošanas atļauju Ilvai Jurkevičai 

18. Par amatu savienošanas atļauju Lindai Pričinai 

19. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada 
bibliotēka” nolikuma apstiprināšana 

20. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 
novada iedzīvotāju padomes nolikums" izdošanu 

 
Papildus jautājumi: 

21. Par aizņēmumu ERAF projekta “Priekules lietus ūdens sistēmas uzlabošana 
Liepājas ielas mikrorajonā” īstenošanai 

22. Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortus 



23. Par aizņēmumu AF projekta “Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, 
Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai 

24. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma 
slēgšanu”” 

25. Par projekta "Nīcas sporta laukuma būvniecība" iesniegšanu un īstenošanu 

 
 

Komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča rosina sēdes darba kārtībā 
iekļaut papildus jautājumus:  
 
Sandris Bēča aicina balsot par 1.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 21. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/352 "Par aizņēmumu 
ERAF projekta “Priekules lietus ūdens sistēmas uzlabošana Liepājas ielas mikrorajonā” 
īstenošanai"). 

 
Balsojums par 1.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 1.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 
Sandris Bēča aicina balsot par 2.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 22. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/354 "Par atļauju 
pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortus"). 

 
Balsojums par 2.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 2.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 

Sandris Bēča aicina balsot par 3.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 23. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/353 "Par aizņēmumu 
AF projekta “Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, Dienvidkurzemes 
novadā” īstenošanai") 

 
 



Balsojums par 3.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 3.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 

Sandris Bēča aicina balsot par 4.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 24. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/355 "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. februāra lēmumā Nr. 169 
“Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma slēgšanu””") 

 
Balsojums par 4.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 4.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 

Sandris Bēča aicina balsot par 5.priekšlikumu: 

Iekļaut darba kārtībā 25. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/356 "Par projekta 
"Nīcas sporta laukuma būvniecība" iesniegšanu un īstenošanu") 

 
Balsojums par 5.priekšlikumu: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 5.priekšlikums atbalstīts. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1.§ 
Par autoceļa un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 

izlietošanas programmu 3 gadiem 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 03m 27s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par autoceļa un ielu 
finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa 
izlietošanas programmu 3 gadiem". 
  

Ojārs Petrēvics Ziņo par autoceļa un ielu finansēšanai paredzētās 
mērķdotācijas vidējā termiņa izlietošanas programmu 3 
gadiem. 
 
Aicina komitejas sekretāri veikt labojumus lēmumprojekta 
teksta numerācijā. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par autoceļa un ielu finansēšanai 
paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa izlietošanas 
programmu 3 gadiem"  ar labojumiem un virzīt uz domes 
sēdi. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 08m 00s 
 

2.§ 
Par aizdevuma procentu likmes maiņu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 08m 05s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par aizdevuma procentu 
likmes maiņu". 
  

Gints Brumbergs Ziņo par aizdevuma procentu likmes maiņu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par aizdevuma procentu likmes 
maiņu" un virzīt uz domes sēdi. 

Balsojumā nav komitejas loceklis: Edgars Treimanis, jo nav vēl reģistrējies sēdei. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 10m 28s 
 

3.§ 
Par nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada 

izglītības iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 10m 31s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nolikuma "Naudas balvu 
piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība 
Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu izglītojamajiem" 
apstiprināšanu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Grasmanis) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nolikuma "Naudas balvu 
piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestāžu izglītojamajiem" apstiprināšanu" un virzīt uz domes 
sēdi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 12m 06s 
 

4.§ 
Ziņojums par NĪN aprēķinu un izpildi un debitora parādiem 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 12m 12s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Ziņojums par NĪN aprēķinu un 
izpildi un debitora parādiem”. 
  

Aiva Kasparoviča 
Daiga Ķuda 

Ziņo, ka ceturksnis ir noslēdzies, un dati ir apkopoti Excel formā, 
ietverot arī salīdzinājumu ar iepriekšējo gadu. Parādu apjoms ir 
samazinājies par 7800 eiro, taču kopējā iekasētā summa 
saglabājas iepriekšējā gada līmenī – 1 792 189 eiro, no kuriem 21 
000 ir nokavējuma nauda. Paziņojumu un atgādinājumu izsūtīšana 
šajā ceturksnī bijusi mazāk intensīva, jo darbs koncentrēts uz 
tekošo aprēķinu veikšanu un nodokļu atvieglojumu izskatīšanu. 



Izsūtīti 611 brīdinājumi un izdoti 400 izpildrīkojumi, kas 
rezultējušies 70 000 eiro iekasēšanā. No tiesu izpildītājiem saņemti 
150 pieteikumi, no kuriem iekasēti 37 484 eiro. Aprēķinu 
kopsumma trīs gadu laikā nav būtiski mainījusies – nepilni 3 miljoni 
eiro. Svarīgs sasniegums ir sadarbība ar ZZ Dati – iegūti 5000 e-
pastu adreses, kas ļauj būtiski samazināt pasta izdevumus. Ja 
pagājušajā gadā pa pastu tika nosūtīti ap 15 000 maksāšanas 
paziņojumu, tad šogad – tikai 9000. Šāda pāreja uz elektronisku 
saziņu samazina pašvaldības izdevumus. Daiga Ķuda papildina, 
ka darbs ar parādiem notiek ikdienā. Galvenokārt tās ir saistības 
par zemes nomu, kā arī komunālie maksājumi. Lielākajiem 
parādniekiem ir noslēgtas vienošanās, un parādu apjoms sarūk. 
Mazāki parādi (zem 100 eiro), īpaši no izglītības iestādēm, tiek 
uzraudzīti, taču netiek aktīvi piedzīti. Daļa parādu saistīti ar 
mirušām personām, un attiecībā uz tiem notiek izvērtēšana 
mantojuma kontekstā. 
Uz jautājumiem par atgādinājumu sūtīšanu Aiva Kasparoviča 
skaidro, ka šogad pirmajā ceturksnī ar tiem nodarbojušies maz, jo 
resursi bijuši novirzīti inventarizācijai un pamata nodokļu 
aprēķiniem. Atgādinājumu izsūtīšana intensīvāk notiek pēc 1. 
jūnija. Norāda, ka ceturksnī nosūtīti ap 80 atgādinājumu arī par 
citām saistībām. Par nekustamā īpašuma atsavināšanas līgumiem 
informē, ka daži maksājumi ir kavēti, bet neviens nav pārsniedzis 
likumā noteikto 5 gadu termiņu. Vienā gadījumā parāda pieaugums 
saistīts ar finansiālām grūtībām, taču ir panākta vienošanās par 
atmaksas grafiku. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: Pieņemt zināšanai. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 24m 55s 

 
5.§ 

Par projekta "Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā" iekļaušanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

rīcības un investīciju plānā 2022. - 2027. gadam 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 25m 05s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par projekta "Vides 
pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā" iekļaušanu Dienvidkurzemes 



novada pašvaldības rīcības un investīciju plānā 2022. - 2027. 
gadam". 
  

Gita Golubova Ziņo par projekta "Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 
2, Aizputē, Dienvidkurzemes novadā" iekļaušanu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības rīcības un investīciju 
plānā 2022. - 2027. gadam. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Vides pieejamības 
nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, Dienvidkurzemes 
novadā" iekļaušanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
rīcības un investīciju plānā 2022. - 2027. gadam" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 28m 25s 

 
 

6.§ 
Par saistošo noteikumu “Par Grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2023.gada 29.jūnija saistošajos noteikumos Nr.27 “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai Dienvidkurzemes 

novadā” izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 28m 27s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par saistošo noteikumu “Par 
Grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2023.gada 29.jūnija saistošajos noteikumos Nr.27 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējumu 
kultūras pieminekļu saglabāšanai Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu". 
  

Gita Golubova Ziņo par saistošo noteikumu “Par Grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada 29.jūnija 
saistošajos noteikumos Nr.27 “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības līdzfinansējumu kultūras pieminekļu saglabāšanai 
Dienvidkurzemes novadā” izdošanu". 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 



"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Dzintars Kudums) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu “Par 
Grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2023.gada 29.jūnija saistošajos noteikumos Nr.27 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējumu 
kultūras pieminekļu saglabāšanai Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 31m 06s 

 
 

7.§ 
Par nekustamā īpašuma “Dunalkas skola”, Dunalkas pagasts, nekustamā 

īpašuma nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 
"MEM@M" 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 31m 08s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Dunalkas skola”, Dunalkas pagasts, nekustamā īpašuma 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu 
atbildību "MEM@M"". 
  

Evija Šneidere Ziņo par nekustamā īpašuma “Dunalkas skola”, Dunalkas 
pagasts, nekustamā īpašuma nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību "MEM@M". 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Dunalkas skola”, Dunalkas pagasts, nekustamā īpašuma 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā Sabiedrībai ar ierobežotu 
atbildību "MEM@M"" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 33m 29s 

 

 

 



 

8.§ 
Par nekustamā īpašuma “Gaviezes muiža”, Gavieze, Gaviezes pagasts, nodošanu 

atsavināšanai izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 33m 30s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Gaviezes muiža”, Gavieze, Gaviezes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Gaviezes muiža”, Gavieze, 
Gaviezes pagasts, nodošanu atsavināšanai izsolē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Dzintars 
Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits, Andris Jankovskis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Gaviezes muiža”, Gavieze, Gaviezes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 36m 45s 

 
9.§ 

Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-12, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 
atsavināšanai trešajā izsolē 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 36m 46s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-12, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Brūzis”-12, Kalēti, Kalētu 
pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē. 

Sandris Bēča Aicina Gunti Brūderi šo jautājumu ziņot domes sēdē.  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-12, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 37m 45s 
 

10.§ 
Par nekustamā īpašuma “Gailīši”-4, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai 

trešajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 37m 47s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Gailīši”-4, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Gailīši”-4, Virgas pagasts, 
nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē. 

Sandris Bēča Aicina Gunti Brūderi šo jautājumu ziņot domes sēdē.  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Gailīši”-4, Virgas pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 38m 26s 
 

11.§ 
Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-4, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 

atsavināšanai trešajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 38m 27s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-4, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Brūzis”-4, Kalēti, Kalētu 
pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē. 

 
 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-4, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 39m 10s 
 

12.§ 
Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-20, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 

atsavināšanai otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 39m 11s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-20, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē". 
  

Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Brūzis”-20, Kalēti, Kalētu 
pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē". 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-20, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 39m 48s 
 
 

13.§ 
Par nekustamā īpašuma “Brūzis”-19, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu 

atsavināšanai otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 39m 50s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-19, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē".  



Guntis Brūderis Ziņo par nekustamā īpašuma “Brūzis”-19, Kalēti, Kalētu 
pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā izsolē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Brūzis”-19, Kalēti, Kalētu pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 40m 30s 
 
 

14.§ 
Par amatu savienošanas atļauju Evijai Farbotko 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 40m 32s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par amatu savienošanas 
atļauju Evijai Farbotko". 
  

Mairita Krētaine Ziņo par amatu savienošanas atļauju Evijai Farbotko. 

Sandris Bēča Aicina Mairitu Krētaini ziņot jautājumus domes sēdē. 
 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par amatu savienošanas atļauju 
Evijai Farbotko" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 41m 40s 
 

 
15.§ 

Par amatu savienošanas atļauju Maritai Kurčanovai 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 41m 41s 
 



Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par amatu savienošanas 
atļauju Maritai Kurčanovai".  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par amatu savienošanas atļauju 
Maritai Kurčanovai" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 41m 59s 
 

16.§ 
Par amatu savienošanas atļauju Līgai Jučerei 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 42m 01s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par amatu savienošanas 
atļauju Līgai Jučerei".  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par amatu savienošanas atļauju 
Līgai Jučerei" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 42m 33s 
 

17.§ 
Par amatu savienošanas atļauju Ilvai Jurkevičai 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 42m 36s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par amatu savienošanas 
atļauju Ilvai Jurkevičai".  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 



"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par amatu savienošanas atļauju 
Ilvai Jurkevičai" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 42m 34s 
 

18.§ 
Par amatu savienošanas atļauju Lindai Pričinai 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 42m 35s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par amatu savienošanas 
atļauju Lindai Pričinai".  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par amatu savienošanas atļauju 
Lindai Pričinai" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 42m 47s 
 
 

19.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada 

bibliotēka” nolikuma apstiprināšana 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 42m 48s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada 
bibliotēka” nolikuma apstiprināšana". 
  

Linards Tiļugs Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības iestādes 
“Dienvidkurzemes novada bibliotēka” nolikuma apstiprināšanu. 

Sandris Bēča Aicina Linardu Tiļugu ziņot jautājumu domes sēdē. 
 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 



"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada bibliotēka” 
nolikuma apstiprināšana" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 44m 42s 
 

20.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 

novada iedzīvotāju padomes nolikums" izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 44m 49s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada bibliotēka” 
nolikuma apstiprināšana". 
  

Gunta Gulbe Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu 
"Dienvidkurzemes novada iedzīvotāju padomes nolikums" izdošanu. 
 
Laika posmā no 2024. gada 6. līdz 20. martam noteikumu projekts 
tiek nodots sabiedriskajai apspriešanai, kuras laikā tiek saņemti četri 
fizisku personu iesniegumi un viens priekšlikums no biedrības. Visi 
priekšlikumi apkopoti, izvērtēti un iekļauti paskaidrojuma rakstā, kas 
iesniegts deputātiem.  
 
Izvērtējumā norādīti priekšlikumu pamatojumi atbalstīšanai vai 
neatbalstīšanai. 
 
Deputāti tiek aicināti izteikt papildu priekšlikumus, ja tādi ir, lai 
nepieciešamības gadījumā veiktu korekcijas pirms projekta 
virzīšanas uz domes sēdi. Ir iedzīvotāji, kuri atkārtoti iesniedz 
iepriekš noraidītus priekšlikumus, kā arī tādi, kas mutiski izsaka 
interesi par projekta virzību, vēloties sākt padomju darbību. 
 
Noteikumu projekts ar iekļautajiem labojumiem ir sagatavots 
iesniegšanai domes sēdē, lai nodrošinātu iedzīvotāju padomju 
darbības uzsākšanu. 
 

Mārtiņš Meņģelis Uzdod jautājumu par uzņēmēju dalību iedzīvotāju padomēs. Viņš 
norāda, ka vakardien Dienvidkurzemes pašvaldības Facebook lapā 
ir publicēts ziņojums, kas aicina piedalīties iedzīvotāju iniciatīvu 
konkursā līdz 22. aprīlim. Šajā konkursā var piedalīties tikai 
reģistrētas biedrības, nodibinājumi vai reliģiskās organizācijas, bet 
uzņēmējiem jau ir pieejami dažādi finansējumi un atbalsti. Mārtiņš 
jautā, vai tas neizraisa neskaidrības starp iedzīvotājiem un 



uzņēmējiem. Viņš uzsver, ka iedzīvotājiem ir tiesības lemt par 
konkrētām funkcijām, piemēram, labiekārtošanu un 
uzņēmējdarbības attīstību, taču uzņēmēji nevarēs tieši piedalīties 
šajos lēmumos. Iedzīvotāju padome varēs iesniegt lēmumu 
projektus domē.Tāpat Mārtiņš uzskata, ka konkursam vajadzētu būt 
nosaukumam, kas skaidri norāda uz to, ka tas ir paredzēts tikai 
biedrībām un organizācijām, nevis visiem.  
 

Gunta Gulbe Norāda, ka šis konkurss ir atsevišķs no iedzīvotāju padomēm, un tas 
ir cits jautājums ar citu finansējumu. 
Runājot par uzņēmēju lomu padomēs, tiek atzīmēts, ka uzņēmumu 
vadītāji varēs piedalīties kā iedzīvotāji, bet tas nenozīmē, ka viņi būs 
pārstāvēti uzņēmēju vārdā. 
 

 Komitejas turpinājumā notiek plašas un emocionāli piesātinātas 
diskusijas iesaistoties deputātiem un iedzīvotājiem. 
 
Diskusijas gaitā uzsvērts, ka ir skaidrs virziens un nepieciešams 
virzīt jautājumu uz domes sēdi, lai beidzot uzsāktu iedzīvotāju 
padomju veidošanu. Atgādināts, ka priekšlikumi ir apkopoti, daudzi 
arī iekļauti dokumentos, tai skaitā par ietekmi uz vidi, bet vēl ir 
nepieciešams precizēt dažus jautājumus mājaslapā. 
 

Izskanēja bažas par to, ka sabiedrība nav laikus iepazīstināta ar 
jauno nolikuma un paskaidrojuma raksta versiju, kā arī netiek 
sniegta pilnīga informācija.  
Daļa biedrību pārstāvju pauda neuzticību vēlēšanu procesam un 
izteica priekšlikumu paredzēt neatkarīgu novērotāju klātbūtni, lai 
stiprinātu sabiedrības uzticību. Šis priekšlikums guva konceptuālu 
atbalstu, bet tika aicināts sabiedrības pārstāvjiem konkrēti definēt, 
kā novērotājus izraudzīt un ko tieši viņi darīs. 
 

Tika secināts, ka padomes vispirms jāizveido, lai pēc tam tās 
izvērtētu un, ja nepieciešams, koriģētu nolikumu, piešķirot papildus 
kompetences. Uzsvērta nepieciešamība virzīties uz priekšu, 
nevilcinoties ar lēmumu pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes novada 
iedzīvotāju padomes nolikums" izdošanu" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 42m 05s 



21.§ 
Par aizņēmumu ERAF projekta “Priekules lietus ūdens sistēmas uzlabošana 

Liepājas ielas mikrorajonā” īstenošanai 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 42m 07s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības iestādes “Dienvidkurzemes novada 
bibliotēka” nolikuma apstiprināšana". 
  

Sniedze Ausmane 
 
 
 

Informē, ka projekts ir augstas gatavības, un tā īstenošanai 
nepieciešams aizņēmums. Pēc februāra projekta izmaksas 
pieaug, un šobrīd attiecināmās izmaksas sastāda 550 000 eiro. 
No šīs summas iespējams ņemt aizņēmumu, ko vēlāk sedzam 
no CFLA līdzfinansējuma. Pašvaldības līdzfinansējums 2025. 
gadā ir 82 000 eiro. Kredīta pieteikšanai nepieciešams domes 
lēmums. 
 

Andrejs Radzevičs Saka, ka, atsaucoties uz budžeta dokumentiem, parādās 
neatbilstības – sākotnēji tika plānoti 469 000 eiro, bet tagad 
summa sasniedz 560 000 eiro. Pieaugums ir saistīts ar 
atalgojumu un papildu darbiem. Vajadzīgs precīzs finanšu 
izklāsts un dokumentēti skaidrojumi. 
 

Dinnija Feldmane Informē, ka budžetā sākotnēji paredzēja projektu īstenot ar 
pašvaldības līdzekļiem. Tagad saņemts CFLA apstiprinājums, 
kas ietver papildu izmaksas, tostarp personāla atlīdzību, ko 
iekļauj projekta tāmē, lai mazinātu budžeta slogu. Projektā ir 
arī autoruzraudzība, tehniskā projekta izmaksas un 10% 
rezerves. Tāmē iekļauj arī zaļos risinājumus, kā to pieprasa 
CFLA. 
 

Jānis Veits Jautā, vai projekta īstenošanai iespējams izmantot dabas 
resursu nodokļa līdzekļus. 
 

Sniedze Ausmane Atbild, ka šis projekts nav iekļauts DRN izlietojuma sadaļā. 
DRN līdzekļi ir jau ieplānoti citiem mērķiem, piemēram, 
Vaiņodes un Aizputes atkritumu šķirošanas laukumiem. 
 

Eva Mahta Informē, ka Vaiņodē šobrīd notiek tikai lietusūdens 
kanalizācijas projektēšana, bet ne būvniecība. 
 

 Turpinājumā notiek diskusijas par projekta izmaksu izmaiņām 
– tās rodas pēc CFLA nosacījumiem, kur iekļauj arī būvprojekta 
izmaiņas zaļo risinājumu dēļ.  
 



Kredīts nepieciešams, lai nodrošinātu naudas plūsmu, un no 
CFLA saņemtais finansējums tiks novirzīts kredīta dzēšanai. 
Projekta izpilde šobrīd notiek saskaņā ar apstiprināto 
scenāriju, kurā paredzēts ārējais finansējums. 
 

Sandris Bēča Aicina virzīt projektu uz domes sēdi, uzsverot, ka jāstrādā tā, 
lai viss būtu skaidri attiecināms un netiktu atstāts nenokārtots. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu ERAF projekta 
“Priekules lietus ūdens sistēmas uzlabošana Liepājas ielas 
mikrorajonā” īstenošanai" ar labojumiem un virzīt uz domes 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 00m 49s 

 

22.§ 
Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortus 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 00m 50s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par atļauju pieņemt 
dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortus". 
  

Andis Ādiņš Ziņo par dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortiem. 
Sagatavots lēmuma projekts, pamatojoties uz nodibinājuma 
“Fonds Ar mīlestību Latvijai” iesniegumu par divu paddle tenisa 
kortu dāvinājumu. Projekta kopējās izmaksas ir 88 196 eiro, un 
tajā iekļauta arī uzstādīšana. Kortus plānots ierīkot Pāvilostas 
stadionā, kur jau atrodas tenisa korts, skeitparks un ziemas 
hokeja laukums. Uzstādīšanas vieta ir saskaņota ar Pāvilostas 
pārvaldnieku. Šāda investīcija ir vērtīga pilsētai – tā veicina 
iedzīvotāju iesaisti fiziskās aktivitātēs. Iepriekš dome jau vienu 
reizi lemj par līdzīgu dāvinājumu, taču tas netiek īstenots 
aktīvās sezonas dēļ. Šobrīd sezona ir noslēgusies, un apstākļi 
ir piemērotāki projekta īstenošanai. Kortiem būs sintētisks 
segums, līdzīgi kā jau esošajiem laukumiem, kuru kopšanai 
pašvaldība izmanto īpašu aprīkojumu. Uzturēšanas izmaksas 
ir nelielas. Paddle teniss atšķiras no klasiskā tenisa ar to, ka 
spēle notiek slēgtā laukumā ar trīs metrus augstām sienām – 



dinamiska un interesanta sporta aktivitāte. Lēmuma projektā 
noteikts sešu mēnešu termiņš tā izpildei, lai uzņēmējs varētu 
to realizēt. Korti būs brīvi pieejami iedzīvotājiem bez maksas, 
atšķirībā no klasiskā tenisa kortiem, kuru izmantošana ir par 
maksu. Dienvidkurzemes novada – tostarp Pāvilostas – 
iedzīvotājiem piemērota 50% atlaide. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par atļauju pieņemt dāvinājumu 
(ziedojumu) - Padel tenisa kortus" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 06m 31s 

 

23.§ 
Par aizņēmumu AF projekta “Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, 

Aizputē, Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai 
 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 06m 34s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par atļauju pieņemt 
dāvinājumu (ziedojumu) - Padel tenisa kortus". 
  

Sniedze Ausmane 
 

Ziņo par aizņēmumu AF projekta “Vides pieejamības 
nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, Dienvidkurzemes 
novadā” īstenošanai. 
Projekta realizācija jau ir uzsākta, bet finansējums nav 
pietiekams. Sākotnēji budžetā paredzēts 308 000 eiro 
aizņēmums, taču saskaņā ar Atveseļošanas fonda 
noteikumiem iespējams saņemt tikai 241 443 eiro. Atšķirība – 
66 tūkstoši – ir segta daļēji, jo būvuzraudzības līgums noslēgts 
par mazāku summu, tāpēc trūkst 58 368 eiro. Šos līdzekļus 
Sniedze ierosina segt no pašvaldības neparedzētajiem 
līdzekļiem. 
 

Gita Golubova Apstiprina, ka būvdarbi jau notiek pilnā sparā un nepieciešams 
finansiālais segums pašvaldības saistību izpildei. Lēmums par 
Valsts kases aizņēmumu ir sagatavots. 
 



Andrejs Radzevičs Pauž bažas par budžeta neatbilstībām un prasa precīzus 
skaitļus. Viņš norāda, ka nepieciešams skaidrs pārskats par 
faktisko finansējumu, izdevumiem un starpībām. Vairākkārt 
lūdz precīzus skaitļus par būvdarbu, būvuzraudzības un 
autoruzraudzības izmaksām. 
 

Sniedze Ausmane 
 

Skaidro, ka kļūda radusies, jo sākotnēji netika ievēroti 
Atveseļošanas fonda ierobežojumi. Viņa uzsver, ka problēma 
saistīta nevis ar izdevumu pieaugumu, bet ar atļautā 
aizņēmuma apmēra samazinājumu pēc fonda nosacījumiem. 
Apstiprina, ka līdz šim vēl nav veikti maksājumi par 
būvdarbiem. 

 
Plkst. 12.45 Sandris Bēča izsludina pārtraukumu, lai kolēģi varētu pārrunāt situāciju un 
precizēt ar finansējumu saistītos jautājumus. 
Plkst. 13.02 komitejas sēde tiek atsākta. 
 

Sandris Bēča Izsakās, ka diskusijas laikā secināts, ka līdz domes sēdei 
lēmuma projekts tiks precizēts, tostarp sagatavotas arī papildu 
tāmes un precizētas summas. Šobrīd tiek balsots par projekta 
virzīšanu uz domes sēdi, jo šis ir nozīmīgs lēmums, kura 
apstiprinājums nepieciešams, lai varētu izsludināt sēdi un 
projektu īstenot laikā.  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par aizņēmumu AF projekta 
“Vides pieejamības nodrošināšana Avotu ielā 2, Aizputē, 
Dienvidkurzemes novadā” īstenošanai" un virzīt uz domes 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 20m 23s 
 
 

24.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma 

slēgšanu”” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 20m 24s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 



februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska 
pakalpojuma līguma slēgšanu””. 
  

Eva Mahta 
 
 

Informē, ka līdz šim Kazdangas ciemā, Aizputes novadā, 
apkures pakalpojumu nodrošināja SIA “Aizputes nami”, taču no 
šī gada sākuma uzņēmums šo funkciju vairs neveic. 
Kurināšanas funkciju ir pārņēmusi pagasta pārvalde. Tā kā 
Kazdangas daudzdzīvokļu mājās vairs netiek nodrošināta 
siltumapgāde un daļa dzīvokļu ir atbrīvoti, nepieciešams izslēgt 
atbilstošos pielikumus no līguma un Kazdangu kā teritoriju, kur 
tiek sniegti siltuma pakalpojumi. Procesā tiek sakārtota arī 
situācija ar pēdējiem diviem dzīvokļu īpašniekiem. 
 

Guntis Putniņš Apstiprina, ka viņam nav piebilstams, bet, ja nepieciešams, ir 
gatavs sniegt papildu informāciju arī domes sēdē. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2023. gada 23. 
februāra lēmumā Nr. 169 “Par siltumapgādes sabiedriska 
pakalpojuma līguma slēgšanu”” un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 22m 55s 
 
 
 

25.§ 
Par projekta "Nīcas sporta laukuma būvniecība" iesniegšanu un īstenošanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 22m 59s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtība jautājumu "Par projekta "Nīcas sporta 
laukuma būvniecība" iesniegšanu un īstenošanu". 
  

Una Ržepicka 
Ingars Kalējs 
 
 
 
 
 
 

Ziņo par projekta "Nīcas sporta laukuma būvniecība" 
iesniegšanu un īstenošanu. 
2025. gada 15. aprīlī Nīcas pagasta pārvalde saņem 
informāciju no Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 
ministrijas par valsts budžeta projektu konkursu sporta 
infrastruktūras attīstībai, īpaši futbola stadionu izbūvei. Uz 
aicinājumu izvērtēt iespēju iesniegt pieteikumu reaģē gan 
sporta nozares pārstāvji, gan pagasta pārvalde. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ingars Kalējs 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
Raivis Kalējs 

 
Pašlaik esošā sporta vide stadionā ir neatbilstoša, un tiek 
sagatavots indikatīvs būvdarbu izmaksu aprēķins.  
Projekts paredz trīs kārtas: 

1. Sporta laukuma seguma sagatavošana un sintētiskā 
seguma izbūve kopā ar drenāžu un aprīkojumu, 

2. Blakus teritorijas labiekārtošana ar stāvlaukumu un 
lietusūdens novadi, 

3. Apgaismojuma izbūve stadionā. 
 
Pieejamais finansējums projektam ir no 15 000 līdz 409 083 
eiro, ar iespēju saņemt 100% avansa maksājumu pēc līguma 
noslēgšanas. Projekta īstenošanas termiņš ir 24 mēneši, un 
pieļaujamas arī PVN izmaksas.  
Pieteikumi jāiesniedz līdz 15. maijam. 
 
Diskusijās iesaistās Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs. 
Uzsvars uz to, ka, lai atbilstu Futbola federācijas nosacījumiem 
un iegūtu maksimālu atbalstu, jāīsteno gan pirmā, gan trešā 
kārta, jo apgaismojums ir obligāta prasība.  
 
Skaidro, ka projekts sākotnēji veidots atbilstoši Futbola 
federācijas prasībām, jo Nīcā ir aktīvi sportisti un futbola klubs. 
Ir panākta vienošanās ar federāciju par sintētiskā seguma 
piegādi, kas būtiski samazina izmaksas. Plānots, ka laukums 
kalpos arī Nīcas vidusskolas vairāk nekā 400 skolēniem. 
 
Uzsver, ka jāizvērtē visi kritēriji, lai nodrošinātu atbilstību un 
maksimāli augstu vērtējumu konkursa ietvaros. Iepriekšējie 
mēģinājumi iegūt finansējumu bijuši neveiksmīgi politisku 
iemeslu dēļ, taču šoreiz cerības ir lielākas. Aicina paredzēt 
50% pašvaldības līdzfinansējumu, kas nodrošina papildu 
punktus konkursa novērtējumā. 
 

Raivis Kalējs Norāda, ka nākotnē iespējama pašvaldības īpašumā esošās 
lauksaimniecības zemes atsavināšana, kas var kalpot kā 
līdzekļu avots aizņēmuma segšanai. 
 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Nīcas sporta 
laukuma būvniecība" iesniegšanu un īstenošanu" ar 
papildinājumiem un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 37m 15s 
 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


